
Adresseændring til generalforsamling - VIGTIG 
 

Vi er desværre stødt på udfordringer med lokalerne i Jutlanderbank. Derfor flyttes generalforsamlingen 

d. 29/6 til 

Mogens Daarbak A/S 

Gugvej 120 

9210 Aalborg SØ 

 

 

Forslag 1 

Bestyrelsen har fået forskellige tilbud på vedligeholdelse af ledningsnettet til gadelys. Vi vurderer at MS-El 

har det bedste tilbud og det bedste kendskab til området, og har også tidligere været benyttet.  

Bestyrelsen ser det som vedligehold at få gadelys til at virke, og vi kan ikke have en forening uden gadelys. 

Derudover virker eksisterende løsning kun delvist og er pt. Ikke lovlig. 

Det vi skal stemme om, er hvorvidt vi i forbindelse med etableringen af nyt elnet mellem hver stander, også 

skal få ilagt rør til kabeltræk til senere brug til ladestandere til elbiler. Dette vurderes at koste ca. 30.000,- 

ekstra, alt efter omfang.  

 

Hele etableringen beløber inkl. Udskiftning af ledninger og kabelfremføringsrør sig ca. til 130.000  

+/-20.000 i buffer. 

Vi mener i bestyrelsen at det vil give god mening at få gjort samtidig med øvrig gravearbejde, hvor vi nu har 

maskinerne ude til det. 

 

Tilbud indhentet for etablering af nye kabler kan læses på tritonparken.dk/gadelys 

 

Bestyrelsens forslag går derfor på, om der udover reetablering af kabelnet også skal bruges penge til at 

ilægges kabelfremføringsrør til forventelig kommen el-standere? 

1. Godkendelse af forslag? 

 

  



Forslag 2: 
 
Det Grønne Udvalg vil gerne 
indsende følgende forslag til 
Generalforsamlingen:  
 
- Et cykelskur a la følgende tegning 
og foto. Vi har undersøgt hvad det 
koster, og hvis vi selv bygger det 
koster det cirka 15.000 kr. i 
materialer (alt afhængig af størrelse, 
materialevalg osv.) 
 
Vi har overvejet det trekantede 
område her ved siden af os i nr 62. 
Men det kan også være der er et 
mere oplagt område, som er mere 
lokalt for alle. Eksempelvis til højre 
for de nye parkeringspladser på 
græsset 

1. Godkendelse af forslag? 
2. Evt. placering? 
3. Evt. budget? 

 

 

 



Forslag 3: 

Forslag 3 er fra Preben Skov og lyder konkret om vi skal investere i foreningen i en hjertestarter? 

1. Godkendelse af forslag? 

2. Evt. budget? 

 

Bestyrelsen har kort undersøgt en pris hos Falck, for at kende ca. prisniveau. Eksempel kan være: 

 

 


